

BIOEARTH

ELEMENTA

MANDELIC ACID
2%
+
SEA DAFFODIL

INGREDIENTS INCI (CTFA):
AQUA (WATER), MANDELIC
ACID, GLYCERIN, CELLULOSE
GUM, GLUCONOLACTONE,
PANCRATIUM MARITIMUM EX-
TRACT, SODIUM HYALURONATE,
ALOE BARBARENSIS LEAF
JUICE*, PHENETHYL ALCOHOL,
CAPRYLYL GLYCOL, SODIUM
HYDROXIDE

*da agricoltura biologica
organically grown
issu de l'agriculture biologique

Dermatologicamente testato
Dermatologically tested
Testé dermatologiquement
NICKEL TESTED < 1ppm



Concentrated solution of MANDELIC ACID 2% and SEA DAFFODIL EXTRACT (tested for pigment spot properties) in an active base with organic Aloe vera juice. No added perfumes.

SUGGESTED USE: Apply 2-3 drops directly onto cleansed facial skin before applying the cream or dilute it in the cream base.

WARNINGS: For external use. Avoid contact with eyes. Test on a small skin surface (behind ear prior to use is advised: if irritation occurs, cease use and consult a physician. Do not use on damaged skin. Immediately after use do not expose skin to direct sun/ UVB UVA rays without an appropriate sunscreen protection. In case of intense sun exposure, use it only evening.

Solution concentrée de ACIDE MANDÉLIQUE 2% et extrait de JONQUILLE DE MER (testée pour la propriété anti-tache) dans une base active au jus d'aloe vera biologique. Sans parfum ajouté.

MODE D'EMPLOI : Appliquer sur une peau nettoyée, 2 à 3 gouttes directement sur le visage avant la crème ou bien diluées dans la crème de base.

AVERTISSEMENTS : Usage externe. Éviter le contact avec les yeux. Il est conseillé d'appliquer la solution sur une petite zone avant de l'utiliser : en cas d'irritation, interrompre l'utilisation et consulter le médecin. Ne pas appliquer sur une peau lésée. Ne pas exposer au soleil ou aux rayons UVA et UVB immédiatement après l'utilisation sans une protection solaire adéquate. En cas d'exposition intense, utiliser seulement le soir.

MADE IN ITALY | bioearth.it

BIOEARTH INTERNATIONAL SRL
Strada Prinzeria, 55
43045 Fornovo di Taro (PR)

Cod. BEL18 Rev.1



8 029182 012474



WHITE

BIOEARTH

15 ml E - 0.50 fl. oz.

ELEMENTA.